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ZAPISNIK 

Sa sjednice Stožera civilne zaštite Općine Šolta održane dana 03.03.2023. godine 

 u zgradi Općinske vijećnice, Grohote 

Sjednica Stožera CZ Općine Šolta započela je u 08:34 sati. 

Nazočni članovi Stožera CZ Općine Šolta:  

1. ŽELJKO ZLENDIĆ, načelnik Stožera  
2. TIHANA SAŠA GLAVURTIĆ, predstavnik kom.poduzeća Basilija d.o.o, zamjenica načelnika Stožera  
3. MIRJANA JELAVIĆ, predstavnica Ravnateljstva CZ, član  
4. EUGEN BASIC, predstavnik MUP, PU SDŽ, član  
5. NATAŠA NAZOR JOVOVIĆ, predstavnik JUO Općine Šolta, član  
 
Opravdano odsutni članovi Stožera: DAVOR JURIČIĆ- predstavnik Zavoda za hitnu medicinu SDŽ,  
VINKO PRIZMIĆ- predstavnik HGSS i JOSIP BURICA- DVD Šolta 
 
Sjednici još nazočuju: 

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Benjamin Prvinić, zamjenik zapovjednika DVD Šolta 

Hrvoje Boban, načelnik I. Policijske postaje Split, PU SDŽ 

Anton Milanović, pomoćnik zapovjednika I. Policijske postaje Split 

Sanja Lulić, Ravnateljstvo CZ 

Zapisničarka Katja Tramontana-Domaćina 

Načelnik Stožera Željko Zlendić otvara sjednicu i predlaže slijedeći  
Dnevni red: 

1. Razmatranje stanja zaštite od požara na području Općine Šolta 

2. Prijedlog Plana aktivnosti za ovogodišnju požarnu sezonu i realizacija zadaća iz Programa 
aktivnosti 

3. Prijedlog Preventivno-operativnog Plana zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom 
prostoru Općine Šolta  

4. Predložiti usvajanje Plana operativne provedbe Programa aktivnosti na svom području  

5. Predložiti usvajanje Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara na svom 
području vodeći računa o uskladbi s Planom angažiranja vatrogasnih snaga na području 
županije 

6. Predložiti potrebne radnje i odrediti pogodne lokalitete i prostore radi uspostave 
odgovarajućih zapovjednih mjesta za koordinaciju gašenja požara sukladno odredbama Plana 
intervencija kod velikih požara otvorenoga prostora na teritoriju Republike Hrvatske  

7. Razmotriti, razraditi i usvojiti projekciju korištenja Financijskim planom dodatno osiguranih 
sredstava za provođenje zadataka tijekom požarne sezone.  
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 Željko Zlendić nadalje naglašava da bi se danas trebali usuglasiti oko predloženih planova  

zaštite od požara i dati ih Općinskom vijeću na usvajanje. Također naglašava da su svi planovi vezani  

uz aktivnost Dobrovoljnog vatrogasnog društva Šolta, sve je na njima. 

 Načelnik Nikola Cecić-Karuzić ističe da je rad DVD-a  Šolta na zavidnoj razini. Općina izdvaja 

znatna sredstva za rad vatrogasnog društva, vodi se računa da imaju svu opremu i vozila, da prolaze 

obuku odnosno da su osposobljeni i da prolaze zdravstvene preglede. Izvješćuje nadalje da DVD Šolta 

ima 4 stalno zaposlena, a u sezoni još 7-8 zaposlenika. Pronalaženje ljudi za rad u sezoni je, ističe, 

problem. Rade također i na prijevozu vode malim cisternama, pa su samo prema odobrenjima u 

prošloj godini prevezli 1100 kubika vode. Uz redovne obveze DVD-a, zbog nedovoljnog broja 

zaposlenih, posebno ih opterećuje rad na prijevozu bolesnika za Zavod za hitnu medicinu SDŽ.   

Općina radi na preventivi, što se tiče zaštite od požara, na način da se čiste protupožarni putovi, 

postojeći i otvaraju novi, a koji ujedno služe i kao gospodarski. 

 

 Željko Zlendić, nakon kratke prezentacije, predlaže da se planovi po točkama 2., 3. 4. 5.  
 
- Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 
interesa za Republiku Hrvatsku u 2023. godini na području Općine Šolta; 
- Preventivno-operativni Plana zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru Općine Šolta 
za 2023.g. 
- Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2023.  
- Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2023.g. 

 daju Općinskom vijeću Općine Šolta na usvajanje. 

 Članovi Stožera JEDNOGLASNO usvajaju prijedlog. 

 

 Benjamin Prvinić želi istaknuti koliko je stanovništvo disciplinirano oko paljenja po 

maslinicima, pri čišćenju korova i sl. Naglašava da osim manjih intervencija većih požara nije bilo od 

2007.g., a jedan od razloga je što se gotovo svi otočani pridržavaju pravila i svaku svoju aktivnost 

prijavljuju, pa su tako u prošloj godini imali oko 1000 obavijesti o paljenju.  

 Eugen Basic izvješćuje da se očekuje, vrlo skoro, proglašenje kraja pandemije korona virusa.  

U proteklom razdoblju pandemije smatra da je ovaj Stožer dobro odradio svoje zadaće. 

Načelnik Stožera Željko Zlendić zahvaljuje se prisutnima i zaključuje sjednicu u 9:05 sati. 

 

KLASA: 240-02/23-01/01 

URBROJ:2181-49-01-23-2 

Grohote, 03.03.2023. 

        Načelnik Stožera CZ Općine Šolta 

         Željko Zlendić, v.r. 

 


